
                                                                                 Z á p i s  
                                                  z 37.zasedání Zastupitelstva MČ Brno – Líšeň  
                                                                      ze dne 21.6.2018  
 
1. Zahájení a schválení programu  
    Zasedání zahájil a řídil pan starosta. Upozornil přítomné, že ze zasedání je pořizován audiovizuální záznam, 
    který je archivován  
    MUDr. Drbal vyslovil námitku k poslednímu zápisu ze zasedání ZMČ a pokud se na jeho námitky nereaguje 
    adekvátně tak, podal námitky ve všem zápisům ze zasedání ZMČ za celé volební období. 
    Uvedl, že  mu jde o procedurální záležitost , jestliže je  vznesena námitka k zápisu, mělo by se v souladu se 
zákonem  a jednacím řádem  ZMČ  reagovat , zařadit bod na zasedání ZMČ  , které by o této námitce mělo 
rozhodnout.  
     Zápis má obsahovat jména řečníků a stručný obsah jejich sdělení. V zápisech v tomto volebním období toto  
     není splněno. 
     p.starosta uvedl, že námitka by měla být konkrétní a podána písemně. Námitkou se můžeme zabývat v bodě 
     diskuse.  
      Hlasování o schválení programu a zařazení mimořádného bodu : Rezignace paní Adámkové na členství ve  
      Finančním výboru  
     Přítomno : 21         pro : 20         zdržel se : 1  
      
 2. Volba návrhové komise : RNDr. Daniel Borecký, CSc., Petr Štědronský, Jan Merta 
   Přítomno : 23            pro : 23  
 
3.Jmenování ověřovatelů zápisu : Petr Štědronský, Jan Merta 
 
4. VII.37/4/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k návrhu využití předkupního práva k nemovitosti (garáži) 
                                          č.ev. 1150 ve vlastnictví manželů Ing.Michala a Ing. Soni Šestákových , stojící na pozemku 
                                           p.č. 3389/27 v k.ú. Líšeň, pozemek je v katastru nemovitostí evidován na LV 10001 v majetku 
                                          statutárního města  
   Vyjádření : MO MMB obdržel od manželů Šestákových nabídku na využití předkupního práva k nemovitosti -garáži 
                       (vlastnictví manž. Šestákových) stojící na pozemku p.č. 3389/27 , parcela je v katastru nemovitostí  
                       evidována v majetku statutárního města Brna. Nabídka je činěna v souladu se zněmím § 3056 z.č. 
                       89/2012 Sb. občanského zákoníku. 
                      MO MMB se dotazuje zda-li MČ má zájem o využití předkupního práva ke garáži. 
    K tomuto bodu nebyla diskuse. 
    Usnesení : ZMČ souhlasí s nevyužitím předkupního práva MČ Brno – Líšeň na koupi nemovitosti – garáže  
                        č.ev. 1150 ve vlastnictví manželů Šestákových, stojící na pozemku p.č. 3389/27 v k.ú. Líšeň  
   přítomno : 23             pro : 23  
 
5. VII.37/5/2000 Věc : Žádost manželů Stanislava a Pavly Fialových,  o směnu vlastnictví 
                                        pozemků p.č. 3658/1, 3658/2 a 3658/5 v majetku statutárního města za část pozemku  
                                        p.č. 3663/4 v k.ú. Líšeň ve společném jmění manželů Fialových  
 
    Vyjádření : Manželé Fialovi předkládají návrh na směnu vlastnictví pozemků p.č. 3658/1,3658/2 a 3658/5  
                         o celkové výměře 100 m2 v k.ú. Líšeň za část pozemku p.č. 3663/4 také o výměře 100 m2  
                         komunikace v jejich vlastnictví s navrženou směnou v úseku (napojení silnice na silnici vedoucí  
                         do Mariánského údolí ) Důvodem směny vlastnictví je návrh na změnu využití výrobního objektu 
                        (bývalé samoobsluhy na p.č. 3663/2 k.ú.  na objekt bydlení . 
                        K žádosti je doplněno souhlasné stanovisko OVLHZ MMB a OÚPR MMB. Pozemky navržené na  
                        směnu vlastnictví navazují na p.č. 665/31,3663/13 a 665/32  v k.ú. Líšeň – součást koryta vodního  
                        toku, je potřebné zvážit, zda-li navržená směna vlastnictví nezamezí přístupu správce toku (MČ) 
                       k údržbě koryta Líšeňského potoka 
    V diskusi vystoupil RNDr. Borecký  



      Usnesení : ZMČ nesouhlasí se směnou vlastnictví pozemků p.č. 3658/1, 3658/2 a 3658/5 v k.ú. Líšeň za část 
                          pozemku p.č. 3663/4 v k.ú. Líšeň a trvá na usnesení VII./8.zasedání Zastupitelstva MČ Brno -Líšeň  
                         konaného dne 10.9.2015, bodu 16/8 usnesení  
      přítomno : 23              pro : 20                proti : 1         zdržel se : 1    nehlasoval : 1  
 
6. VII.37/6/2000  Věc : Žádost Brněnských komunikací a.s, o vyslovení stanoviska k návrhu směny pozemku  
                                      p.č. 7958/28 v k.ú. Židenice, ve vlastnictví fyzické osoby za část pozemku p.č. 3873 nebo 
                                     část pozemku p.č. 5295 v k.ú. Líšeň (oba ve vlastnictví statutárního města Brna) 
 
      Vyjádření : Navrhovaná směna vlastnictví vychází z požadavku vlastníka pozemku p.č. 7958/28 v k.ú. Židenice 
                          a přiložených stanovisek OÚPR MMB  a MO MMB . Návrh směny pouhých 43 m 2 oddělením z 
                        pozemků o uvedených výměrách v k.ú. Líšeň se jeví pro statutární město jako znemožňující pro  
                       budoucí využití těchto pozemků dle potřeb st.města Brna nebo MČ Brno -Líšeň .V současné době 
                      by bylo vhodné s ohledem na zachování budoucího využití pozemků v jejich stávajících výměrách 
                       nabídnout žadateli směnu vlastnictví v k.ú. Židenice, či jiné části města Brna nebo pozemek odkoupit. 
                     Směnu pozemku p.č. 5295 v k.ú. Líšeň nedoporučuje z důvodu, že ačkoliv pozemek není součástí  
                     připravované studie Líšeň -Habří, ale je sousedním pozemkem a mohl by sloužit ke směnám na  
                      technickou či dopravní infrastrukturu 
         K tomuto bodu neproběhla diskuse. 
        Usnesení : ZMČ nesouhlasí s navrženou směnou vlastnictví pozemku p.č. 7958/28 v k.ú. Židenice ve  
                           vlastnictví fyzické osoby, za část pozemků p.č. 3873 nebo 5295 v k.ú. Líšeň v majetku statutárního  
                           města Brna, obě navržené parcely jsou v těsném sousedství území určených k zastavění a vzhledem 
                           ke svým výměrám by mohly být využity na směny vlastnictví na technickou či dopravní infrastrukturu 
          přítomno : 24            pro : 21          proti : 1        zdržel se : 1        
 
7. VII.37/7/2000 Věc : Žádost p. Bc. Šimona Brynycha ,  o odkoupení části pozemku  
                                      p.č. 5232/4 o výměře cca 38 m2 v k.ú. Líšeň z majetku statutárního města Brna 
 
     Vyjádření : Pan Brynych je majitelem navazujícího pozemku p.č. 5203/1 o výměře 618 m2 – orná půda  
                         v k.ú. Líšeň. Výhledově plánuje i získání pozemku p.č. 5204/1 , který je ve vlastnictví jeho matky. 
                         část cesty dělící oba pozemky by chtěl pan Brynych odkoupit. OÚPR MMB nemá k prodeji části  
                          pozemku p.č. 5232/4 k.ú. Líšeň námitek, pozemek je součástí návrhové plochy bydlení . 
                          V tomto případě je potřebné akceptovat názor stavebního odboru ÚMČ Brno – Líšeň , prodej 
                          pozemku není vhodný do doby zpracování Územní studie Líšeň -Habří . 
     K tomuto bodu nebyla diskuse. 
 
      Usnesení :  ZMČ nesouhlasí s prodejem části pozemku p.č. 5232/4 o výměře cca 38 m2 v k.ú. Líšeň do  
                          vlastnictví pana Bc. Šimona Brynycha, pozemek je součástí Urbanistické studie Habří 2 a zároveň 
                          je součástí připravované Územní studie Líšeň -Habří , pozemek by mohl sloužit na technickou či  
                          dopravní infrastrukturu nebo ke směnám pozemků  
     přítomno : 24              pro : 19              zdržel se : 3  
 
8. VII.37/8/2000 Věc : Žádost SK Líšeň o poskytnutí investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň  
 
      Vyjádření : SK Líšeň žádá o poskytnutí investiční dotace ve výši 180 000,- Kč za účelem krytí nákladů  
                           spojených s realizací projektu Ocelová konstrukce pro fotbalové přenosy on-line. 
                          Při utkání A mužů SK Líšeň v MSFL je nařízeno natáček on-line televizní přenosy a přenášet  
                          po internetu na TVCOM . S účinností ode dne 7.3.2018 byl novelizován § 69, odst. 4  
                           Disciplinárního řádu, podle kterého klub, který se dopustí porušení Soutěžního řádu tím, že 
                          nezajistí on-line vysílání utkání podle § 39 odst. 3 Soutěžního řádu, bude potrestán důtkou,  
                          peněžitou pokutou až do výše 500 000,- Kč nebo vyloučením družstva ze soutěže. Z tohoto důvodu 
                          byla podána žádost o poskytnutí dotace typu B . 
          



  
       V diskusi vystoupili :  
        JUDr. Příborský : v této žádosti chybí odůvodnění částky, existují nabídky, upřesnění ceny , zabýval se  
                                       někdo projektem , rozpočtem této akce , byla zde kontrola 
                                       neznáme celkový rozpočet projektu a jakou částkou se budeme podílet my. 
        Zástupce SK Líšeň uvedl, že cena je stanovena dle projektu 
        Ing. Talpa uvedl, že SK Líšeň bude tuto dotaci muset vyúčtovat a když peníze nedočerpá bude je muset  
                           vrátit  
        RNDr. Borecký uvedl, že kontrolní výbor se zabýval problémem přidělování dotací. Je třeba se více  
                                   zaměřit na strukturu dotace a její dodržování .  
          p. Štědronský : měl dotaz na zástupce SK Líšeň, kdy se dozvěděli, že budou muset používat on-line přenosy 
                                     požádal o zaslání projektu zastupitelům , aby měli možnost se s ním seznámit 
          MUDr. Válek : zdůvodnění dotace typu B je logické. Návrh radního není třeba diskutovat o dotaci typu B  
                                    ten kdo požádá o nějakou částku, nemusíme se bavit zda je vysoká nebo nízká, sdělíme mu 
                                    jestli ji dostane nebo ne a on pak nevyčerpané peníze vrátí jestli mu něco zbyde.   
 
       Usnesení : ZMČ uděluje výjimku z čl. III.písm.b ) odst. 1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu  
                          MČ Brno – Líšeň  
                          ZMČ souhlasí s poskytnutím investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno -Líšeň ve výši 180 000,- Kč 
                          žadateli SK Líšeň , IČ : 13691732, se sídlem Kučerova 1776/4, 628 00 Brno za účelem krytí  
                         nákladů spojených s realizací projektu : Ocelová konstrukce pro fotbalové přenosy on-line  
                         ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň  
                         Pověřuje p. starostu podpisem smlouvy  
                         Ukládá odboru rozpočtu a  financí vypracovat rozpočtové opatření  
       Přítomno : 24               pro : 22        zdržel se : 2  
 
9. VII.37/9/2500 Věc : Žádost Salesiánského střediska mládeže – domu dětí a mládeže Brno -Líšeň o poskytnutí 
                                      dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň  
    Vyjádření : Salesiánské středisko mládeže žádá o poskytnutí dotace typu B z rozpočtu MČ Brno -Líšeň ve  
                       výši 300 000,- Kč za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu Oprava mantinelů 
                      Předpokládané celkové náklady na realizaci projektu činí 900 000, -Kč , zbylých 600 000, -Kč bude 
                       hrazeno z dotace z rozpočtu města Brna a z vlastních zdrojů. 
     V diskusi vystoupil : Mgr. Petr Kopřiva za Salesiánské středisko mládeže. Zdůvodnil, proč žádají o dotaci. 
 
     Usnesení : ZMČ souhlasí s poskytnutím finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve výši 300 000,- Kč 
                        žadateli Salesiánské středisko mládeže – domu dětí a mládeže Brno -Líšeň, IČ : 65348699, se sídlem  
                        Kotlanova 2660/13, 628 00 Brno z účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu Oprava  
                       mantinelů  
                        ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň  
                       Pověřuje p. starostu podpisem smlouvy  
                       Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření  
    Přítomno : 24             pro : 24  
 
10. VII.37/10/2500 Věc : Žádost Tenisového klubu Líšeň z.s. o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu  
                                            MČ Brno – Líšeň  
       Vyjádření : Tenisový klub Líšeň z.s. žádá o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň  
                           ve výši 28 000,- Kč za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu Silvestrovský pochod 
                           Jedná se o dotaci na materiál pro zajištění (drobné ceny, vybavení, diplomy, start.karty) a  
                           cateringové služby  
                             
       K tomuto materiálu nebyla diskuse. 
       Usnesení . ZMČ souhlasí s poskytnutím finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve výši 28 000,- Kč 
                          žadateli Tenisový klub Líšeň z.s., IČ : 26624575, se sídlem Elplova 2070/12, 628 00 Brno za účelem 



                          krytí nákladů spojených s realizací projektu Silvestrovský pochod 2018  
                          ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno -Líšeň  
                          Pověřuje p.starostu podpisem smlouvy 
                          Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření  
       Přítomno : 24            pro : 24  
 
11. VII.37/11/2500 Věc : Žádost TC – MJ Tenis z.s. o poskytnutí investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň  
        Vyjádření : TC – MJ Tenis z.s. žádá o poskytnutí investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve  
                             výši  150 000,- Kč za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu Příspěvek na rekonstrukci 
                           2018 . Jedná se o náklady na elektrorozvody, částečné zateplení, obložení , vybavení šaten. 
                            Předpokládané celkové náklady na realizaci projektu činí 200 000,- Kč. Zbylých 50 000,- bude hrazeno 
                            z vlastních zdrojů. 
        K tomuto materiálu nebyla diskuse. 
         Usnesení : ZMČ souhlasí s poskytnutím investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno -Líšeň ve výši 150 000,- Kč 
                            žadateli TC-MJ Tenis z.s. IČ : 26611708, se sídlem Horníkova 2060/4, 628 00 Brno za účelem krytí 
                           nákladů spojených s realizací projektu Příspěvek na rekonstrukci 2018 za podmínky předchozího  
                          předložení projektu rekonstrukce s rozpočtem a dokladování majetkových vztahů a vlastnických  
                         poměrů  
                          ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň  
                          Pověřuje p. starostu podpisem smlouvy 
                         Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření  
        Přítomno : 24              pro . 19            zdržel se : 4       nehlasoval : 1  
 
12. VII.37/12/2500 Věc : Rozpočtová opatření č. 09 – 10/2018  
       K tomuto materiálu nebyla diskuse 
       Usnesení : ZMČ  bere na vědomí rozpočtové opatření č. 09/2018, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují 
                           příjmy a výdaje o 1.342 tis.Kč dle přílohy 
                           ZMČ bere na vědomí rozpočtové opatření č. 10/2018, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují  
                           Příjmy o 12.613 tis.Kč , výdaje o 17.342 tis.Kč a financování o 4.729 tis.Kč dle přílohy 
      Přítomno : 24             pro : 21       zdržel se : 2          
 
13. VII.37/13/2500 Věc : Rozpočtové opatření č. 11/2018  
      K tomuto bodu vystoupili :  
      p. Štědronský : k položce 3613/6121 umístění bankomatu , která banka umístí bankomat ve staré Líšni? 
      p.Merta : oslovili jsme 7 bank .Ozvala se pouze banka FIO. Tato částka zahrnuje částku na stavební úpravy a  
       částku  bance za to , že umístí bankomat.Chceme tuto službu pro občany proto bance musíme platit za tuto 
       službu.  
      p. Štědronský : požádal o bližší vysvětlení k položce kamerový systém v Líšni částka 600 tis. Kč  
      Mgr.Stross . kamerový systém se řešil v bezpečnostní komisi – počet kamer, vymezení lokalit . Bude jednání  
                            v terénu s policií, kde se kamery umístí..  
     PhDr. Freiberg : lokality byly vytypovány bezpečnostní komisí byla zpracována studie proveditelnosti, která 
                                 má říci zde je vhodné umístění kamer na vytypované místa a za jakých podmínek je moci 
                                 je napojit. 
        p. Štědronský : dále uvedl, že nedostal odpověď na částku 600 tis.Kč  co všechno je v ní obsaženo. 
                                    Už nám nestačí naše pomocná stráž, kterou máme. Mají telefony, foťáky a potřebují ještě 
                                    kamery.  
         PhDr. Freiberg : cena 600 tis. Kč vychází ze studie od odborné firmy, která se zabývá instalací kamerového  
                                     systému  
        MUDr. Válek : částka 600 tis.Kč je na projekt . Kolik budou stát kamery ? Máte nějaký odhad ? 
       PhDr. Freiberg : netuším kolik bude stát projekt. Budeme toto soutěžit . Hodnotu nevím  
       MUDr. Válek : dotaz na pana místostarostu vy nevíte kolik bude stát projekt a chcete na něj 600 tis.Kč 
       PhDr. Freiberg : vycházím ze studie proveditelnosti odborné firmy . Cena bude vysoutěžena. 
       MUDr.Drbal : Kolik stála studie ? 



        PhDr. Freiberg : studie stála 30 000,- Kč 
        Hlasování o usnesení : ZMČ Brno – Líšeň schvaluje rozpočtové opatření č. 11/2018 ,kterým se v upraveném 
                                             Rozpočtu zvyšují příjmy o 2.382 tis.Kč, výdaje o 12.345 tis.Kč  financování o 9.963 tis.Kč 
                                       dle přílohy  
      přítomno . 24         pro : 13       proti : 7         zdržel se : 4  
      Toto usnesení nebylo přijato. 
      Pan starosta nahlásil, že zmatečně hlasoval . 
       Znovu proběhlo hlasování o usnesení : ZMČ schvaluje rozpočtové opatření č. 11/2018, kterým se v upraveném 
                                                                         Rozpočtu zvyšují příjmy o 2 382 tis: Kč, výdaje o 12.345 tis. Kč, financování 
                              o 9 963 tis.Kč  
     přítomno . 24          pro : 13            proti : 3         zdržel se : 3      nehlasoval : 5  
      Pan starosta vyhlásil přestávku. 
      Poté navrhl pan Merta  znovu zařadit bod Rozpočtové opatření č. 11/2018 do programu. 
      Hlasování : pro : 15         proti : 2     zdržel se: 2  
 
      p. Skotal navrhl hlasovat samostatně položku 5311/6122 – kamerový systém. 
      JUDr. Příborský navrhl hlasovat rozpočtové opatření bez položky 5311/6122 kamerový systém  
       Pan starosta nechal hlasovat o rozpočtovém opatření bez položky kamerový systém  
       Hlasování : přítomno : 24         pro : 13        proti : 3  zdržel se : 3     nehlasoval : 5  
       Toto usnesení nebylo přijato. 
       Pan starosta vyhlásil přestávku  - porada klubů  
        Po přestávce  požádal RNDr. Borecký o nové hlasování  hlasoval zmatečně 
        Pan Merta navrhl stažení položky 3613/6121 – umístění bankomatu na nám.Karla IV.  
        Pan starosta nechal hlasovat o rozpočtovém opatření bez položky 5311/6122 kamerový systém  a položky 
        3613/6121 umístění bankomatu  
        Usnesení : ZMČ schvaluje rozpočtové opatření č. 11/2018, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy 
                          o 2 382 tis.Kč, výdaje o 11 395 tis.Kč  a financování o 9.013 tis.Kč dle přílohy 
         přítomno : 23         pro : 15       zdržel se : 1       proti : 1       nehlasoval : 6  
        Toto usnesení bylo přijato.  
                                                  
14. VII.37/14/2500 Věc : Harmonogram přípravy návrhu rozpočtu MČ Brno -Líšeň na rok 2019  
 
     Vyjádření : Předkládaný harmonogram přípravy návrhu rozpočtu MČ Brno -Líšeň stanoví závazné termíny 
                          a rozsah prací pro vypracování návrhu rozpočtu na rok 2019. Navržené termíny zabezpečí dodržení 
                          povinností vyplývajících ze Statutu města Brna a zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech 
                          územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, a zajistí rovněž soulad a návaznost přípravy návrhu 
                          rozpočtu městské části a přípravu návrhu rozpočtu statutárního města Brna . 
    K tomuto bodu nebyla diskuse.  
   Usnesení : ZMČ schvaluje harmonogram přípravy návrhu rozpočtu MČ Brno – Líšeň na rok 2019 dle přílohy  
                       Ukládá Radě MČ Brno -Líšeň zajistit provádění prací na přípravě návrhu rozpočtu MČ Brno – Líšeň  
                       na rok 2019 v souladu se schváleným harmonogramem 
      přítomno : 23        pro: 23 
 
15. VII.37/15/2600 Věc : Žádost o schválení splátkového kalendáře 
    Vyjádření :   
                        
                         
                         
                         
                         
                         
 
      K tomuto bodu nebyla diskuse.  



 
      Usnesení .  
                        
                         
                         
                          
       přítomno : 23         pro : 22    nehlasoval : 1  
 
16. VII.37/16/2600 Věc : Návrh změn a doplňků Statutu města Brna 
    Vyjádření : Z organizačního odboru MMB jsme obdrželi návrh změn a doplňků Statutu města Brna se žádostí 
                       o stanovisko městské části. 
                       Navrhované změny byly doporučeny ke schválení Pracovní skupinou pro přípravu novelizace  
                       Statutu města Brna, ZMB projedná návrh vyhlášky na zasedání začátkem září 2018.  
                      ÚMČ nemá k navrhovaným změnám žádné připomínky. 
 
      K tomuto bodu nebyla diskuse.  
 
      Usnesení : ZMČ Brno – Líšeň doporučuje ZMB schválit navrhované změny a doplnění Statutu města Brna 
                          (dle přílohy ) 
      Přítomno : 23             pro : 23 
 
17. VII.37/17/2000 Věc : Vybudování změny stávajícího obratiště na ulici Borkovcova na žádost manželů  
                                             Štolfových 
      Vyjádření : Manželé Štolfovi,  podmínili širší směnu pozemků, které město 
                           Brno nezbytně nutně potřebuje pro realizaci svých plánovaných , resp. už probíhajících strategických 
                           projektů – VMO Tomkovo náměstí – Rokytova, pokračování VMO, tramvajová trať atd. realizací  
                           změny stávajícího obratiště na ulici Borkovcova v Brně – Líšni . 
                           Investorem akce bude statutární město Brno zastoupené Brněnskými komunikacemi a.s.  
                         Pro sloučené územní a stavební řízení je nutný souhlas majitele pozemku, na kterém bude změna 
                         obratiště umístěna  - Statutárního města Brna, zastoupeného aktuálně Městskou částí Brno -Líšeň,  
                         které je pozemek v intencích Statutu města Brna městem Brnem svěřen.  
 
       K tomuto bodu nebyla diskuse.  
 
       Usnesení : ZMČ souhlasí s umístěním stavby – změna obratiště na ulici Borkovcova v Brně – Líšni  
                           Přítomno : 23      pro : 23  
   
18. VII.37/18/2000 Věc : Stanovení počtu členů Zastupitelstva MČ Brno -Líšeň pro volební období 2018 – 2022 
 
      Usnesení : ZMČ stanovuje počet členů budoucího Zastupitelstva městské části Brno – Líšeň pro volební  
                         období  od roku 2018 do roku 2022 na 29  
       přítomno : 22           pro : 22  
 
18.A VII.37/18.A/1110/1 Věc : Rezignace paní Adámkové na členství ve finančním výboru  
         
        Usnesení : ZMČ bere na vědomí rezignaci paní Gabriely Adámkové na členství ve finančním výboru  
        Přítomno : 22             pro : 21              nehlasoval : 1  
 
19. Interpelace  
       Nikdo z přítomných neměl interpelaci. 
 
20. Diskuse  
      RNDr. Borecký – podal informace ohledně Líšeňského hřbitova. 



      MUDr. Drbal : dotaz zda byly aktualizovány Pravidla pro vyřizování stížností.  
 
21. Projednání zápisů z kontrolního a finančního výboru 
       ZMČ bere na vědomí zápis z finančního výboru ze dne 18.6.2018 
                                             Zápis z kontrolního výboru ze dne 12.6.2018  
        Pro : 21 
 
23. Kontrola usnesení  
       Provedl místostarosta Ing. Talpa. 
 
24. Závěr  
      Zasedání ukončil pan starosta.  
 
 
                      Mgr.Břetislav Štefan                                                                    Petr Štědronský  
                           Starosta                                                                                       ověřovatel  
 
 
 
         Jan Merta 
                                                                                                                                Ověřovatel  
      
                             



                                                                                 Z á p i s 

                                                  z 37.zasedání Zastupitelstva MČ Brno – Líšeň 

                                                                      ze dne 21.6.2018 



1. Zahájení a schválení programu 

    Zasedání zahájil a řídil pan starosta. Upozornil přítomné, že ze zasedání je pořizován audiovizuální záznam,

    který je archivován 

    MUDr. Drbal vyslovil námitku k poslednímu zápisu ze zasedání ZMČ a pokud se na jeho námitky nereaguje

    adekvátně tak, podal námitky ve všem zápisům ze zasedání ZMČ za celé volební období.

    Uvedl, že  mu jde o procedurální záležitost , jestliže je  vznesena námitka k zápisu, mělo by se v souladu se zákonem  a jednacím řádem  ZMČ  reagovat , zařadit bod na zasedání ZMČ  , které by o této námitce mělo rozhodnout. 

     Zápis má obsahovat jména řečníků a stručný obsah jejich sdělení. V zápisech v tomto volebním období toto 

     není splněno.

     p.starosta uvedl, že námitka by měla být konkrétní a podána písemně. Námitkou se můžeme zabývat v bodě

     diskuse. 

      Hlasování o schválení programu a zařazení mimořádného bodu : Rezignace paní Adámkové na členství ve 

      Finančním výboru 

     Přítomno : 21         pro : 20         zdržel se : 1 

     

 2. Volba návrhové komise : RNDr. Daniel Borecký, CSc., Petr Štědronský, Jan Merta

   Přítomno : 23            pro : 23 



3.Jmenování ověřovatelů zápisu : Petr Štědronský, Jan Merta



4. VII.37/4/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k návrhu využití předkupního práva k nemovitosti (garáži)

                                          č.ev. 1150 ve vlastnictví manželů Ing.Michala a Ing. Soni Šestákových , stojící na pozemku

                                           p.č. 3389/27 v k.ú. Líšeň, pozemek je v katastru nemovitostí evidován na LV 10001 v majetku

                                          statutárního města 

   Vyjádření : MO MMB obdržel od manželů Šestákových nabídku na využití předkupního práva k nemovitosti -garáži

                       (vlastnictví manž. Šestákových) stojící na pozemku p.č. 3389/27 , parcela je v katastru nemovitostí 

                       evidována v majetku statutárního města Brna. Nabídka je činěna v souladu se zněmím § 3056 z.č.

                       89/2012 Sb. občanského zákoníku.

                      MO MMB se dotazuje zda-li MČ má zájem o využití předkupního práva ke garáži.

    K tomuto bodu nebyla diskuse.

    Usnesení : ZMČ souhlasí s nevyužitím předkupního práva MČ Brno – Líšeň na koupi nemovitosti – garáže 

                        č.ev. 1150 ve vlastnictví manželů Šestákových, stojící na pozemku p.č. 3389/27 v k.ú. Líšeň 

   přítomno : 23             pro : 23 



5. VII.37/5/2000 Věc : Žádost manželů Stanislava a Pavly Fialových, bytem Podbělová 13, Brno o směnu vlastnictví

                                        pozemků p.č. 3658/1, 3658/2 a 3658/5 v majetku statutárního města za část pozemku 

                                        p.č. 3663/4 v k.ú. Líšeň ve společném jmění manželů Fialových 



    Vyjádření : Manželé Fialovi předkládají návrh na směnu vlastnictví pozemků p.č. 3658/1,3658/2 a 3658/5 

                         o celkové výměře 100 m2 v k.ú. Líšeň za část pozemku p.č. 3663/4 také o výměře 100 m2 

                         komunikace v jejich vlastnictví s navrženou směnou v úseku (napojení silnice na silnici vedoucí 

                         do Mariánského údolí ) Důvodem směny vlastnictví je návrh na změnu využití výrobního objektu

                        (bývalé samoobsluhy na p.č. 3663/2 k.ú. Líšeň, Ondráčkova 245) na objekt bydlení .

                        K žádosti je doplněno souhlasné stanovisko OVLHZ MMB a OÚPR MMB. Pozemky navržené na 

                        směnu vlastnictví navazují na p.č. 665/31,3663/13 a 665/32  v k.ú. Líšeň – součást koryta vodního 

                        toku, je potřebné zvážit, zda-li navržená směna vlastnictví nezamezí přístupu správce toku (MČ)

                       k údržbě koryta Líšeňského potoka

    V diskusi vystoupil RNDr. Borecký 

      Usnesení : ZMČ nesouhlasí se směnou vlastnictví pozemků p.č. 3658/1, 3658/2 a 3658/5 v k.ú. Líšeň za část

                          pozemku p.č. 3663/4 v k.ú. Líšeň a trvá na usnesení VII./8.zasedání Zastupitelstva MČ Brno -Líšeň 

                         konaného dne 10.9.2015, bodu 16/8 usnesení 

      přítomno : 23              pro : 20                proti : 1         zdržel se : 1    nehlasoval : 1 



6. VII.37/6/2000  Věc : Žádost Brněnských komunikací a.s, o vyslovení stanoviska k návrhu směny pozemku 

                                      p.č. 7958/28 v k.ú. Židenice, ve vlastnictví fyzické osoby za část pozemku p.č. 3873 nebo

                                     část pozemku p.č. 5295 v k.ú. Líšeň (oba ve vlastnictví statutárního města Brna)



      Vyjádření : Navrhovaná směna vlastnictví vychází z požadavku vlastníka pozemku p.č. 7958/28 v k.ú. Židenice

                          a přiložených stanovisek OÚPR MMB  a MO MMB . Návrh směny pouhých 43 m 2 oddělením z

                        pozemků o uvedených výměrách v k.ú. Líšeň se jeví pro statutární město jako znemožňující pro 

                       budoucí využití těchto pozemků dle potřeb st.města Brna nebo MČ Brno -Líšeň .V současné době

                      by bylo vhodné s ohledem na zachování budoucího využití pozemků v jejich stávajících výměrách

                       nabídnout žadateli směnu vlastnictví v k.ú. Židenice, či jiné části města Brna nebo pozemek odkoupit.

                     Směnu pozemku p.č. 5295 v k.ú. Líšeň nedoporučuje z důvodu, že ačkoliv pozemek není součástí 

                     připravované studie Líšeň -Habří, ale je sousedním pozemkem a mohl by sloužit ke směnám na 

                      technickou či dopravní infrastrukturu

         K tomuto bodu neproběhla diskuse.

        Usnesení : ZMČ nesouhlasí s navrženou směnou vlastnictví pozemku p.č. 7958/28 v k.ú. Židenice ve 

                           vlastnictví fyzické osoby, za část pozemků p.č. 3873 nebo 5295 v k.ú. Líšeň v majetku statutárního 

                           města Brna, obě navržené parcely jsou v těsném sousedství území určených k zastavění a vzhledem

                           ke svým výměrám by mohly být využity na směny vlastnictví na technickou či dopravní infrastrukturu

          přítomno : 24            pro : 21          proti : 1        zdržel se : 1       



7. VII.37/7/2000 Věc : Žádost p. Bc. Šimona Brynycha , bytem Kostelíček 2 Brno o odkoupení části pozemku 

                                      p.č. 5232/4 o výměře cca 38 m2 v k.ú. Líšeň z majetku statutárního města Brna



     Vyjádření : Pan Brynych je majitelem navazujícího pozemku p.č. 5203/1 o výměře 618 m2 – orná půda 

                         v k.ú. Líšeň. Výhledově plánuje i získání pozemku p.č. 5204/1 , který je ve vlastnictví jeho matky.

                         část cesty dělící oba pozemky by chtěl pan Brynych odkoupit. OÚPR MMB nemá k prodeji části 

                          pozemku p.č. 5232/4 k.ú. Líšeň námitek, pozemek je součástí návrhové plochy bydlení .

                          V tomto případě je potřebné akceptovat názor stavebního odboru ÚMČ Brno – Líšeň , prodej

                          pozemku není vhodný do doby zpracování Územní studie Líšeň -Habří .

     K tomuto bodu nebyla diskuse.



      Usnesení :  ZMČ nesouhlasí s prodejem části pozemku p.č. 5232/4 o výměře cca 38 m2 v k.ú. Líšeň do 

                          vlastnictví pana Bc. Šimona Brynycha, pozemek je součástí Urbanistické studie Habří 2 a zároveň

                          je součástí připravované Územní studie Líšeň -Habří , pozemek by mohl sloužit na technickou či 

                          dopravní infrastrukturu nebo ke směnám pozemků 

     přítomno : 24              pro : 19              zdržel se : 3 



8. VII.37/8/2000 Věc : Žádost SK Líšeň o poskytnutí investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 



      Vyjádření : SK Líšeň žádá o poskytnutí investiční dotace ve výši 180 000,- Kč za účelem krytí nákladů 

                           spojených s realizací projektu Ocelová konstrukce pro fotbalové přenosy on-line.

                          Při utkání A mužů SK Líšeň v MSFL je nařízeno natáček on-line televizní přenosy a přenášet 

                          po internetu na TVCOM . S účinností ode dne 7.3.2018 byl novelizován § 69, odst. 4 

                           Disciplinárního řádu, podle kterého klub, který se dopustí porušení Soutěžního řádu tím, že

                          nezajistí on-line vysílání utkání podle § 39 odst. 3 Soutěžního řádu, bude potrestán důtkou, 

                          peněžitou pokutou až do výše 500 000,- Kč nebo vyloučením družstva ze soutěže. Z tohoto důvodu

                          byla podána žádost o poskytnutí dotace typu B .

         

 

       V diskusi vystoupili : 

        JUDr. Příborský : v této žádosti chybí odůvodnění částky, existují nabídky, upřesnění ceny , zabýval se 

                                       někdo projektem , rozpočtem této akce , byla zde kontrola

                                       neznáme celkový rozpočet projektu a jakou částkou se budeme podílet my.

        Zástupce SK Líšeň uvedl, že cena je stanovena dle projektu

        Ing. Talpa uvedl, že SK Líšeň bude tuto dotaci muset vyúčtovat a když peníze nedočerpá bude je muset 

                           vrátit 

        RNDr. Borecký uvedl, že kontrolní výbor se zabýval problémem přidělování dotací. Je třeba se více 

                                   zaměřit na strukturu dotace a její dodržování . 

          p. Štědronský : měl dotaz na zástupce SK Líšeň, kdy se dozvěděli, že budou muset používat on-line přenosy

                                     požádal o zaslání projektu zastupitelům , aby měli možnost se s ním seznámit

          MUDr. Válek : zdůvodnění dotace typu B je logické. Návrh radního není třeba diskutovat o dotaci typu B 

                                    ten kdo požádá o nějakou částku, nemusíme se bavit zda je vysoká nebo nízká, sdělíme mu

                                    jestli ji dostane nebo ne a on pak nevyčerpané peníze vrátí jestli mu něco zbyde.  



       Usnesení : ZMČ uděluje výjimku z čl. III.písm.b ) odst. 1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu 

                          MČ Brno – Líšeň 

                          ZMČ souhlasí s poskytnutím investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno -Líšeň ve výši 180 000,- Kč

                          žadateli SK Líšeň , IČ : 13691732, se sídlem Kučerova 1776/4, 628 00 Brno za účelem krytí 

                         nákladů spojených s realizací projektu : Ocelová konstrukce pro fotbalové přenosy on-line 

                         ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 

                         Pověřuje p. starostu podpisem smlouvy 

                         Ukládá odboru rozpočtu a  financí vypracovat rozpočtové opatření 

       Přítomno : 24               pro : 22        zdržel se : 2 



9. VII.37/9/2500 Věc : Žádost Salesiánského střediska mládeže – domu dětí a mládeže Brno -Líšeň o poskytnutí

                                      dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 

    Vyjádření : Salesiánské středisko mládeže žádá o poskytnutí dotace typu B z rozpočtu MČ Brno -Líšeň ve 

                       výši 300 000,- Kč za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu Oprava mantinelů

                      Předpokládané celkové náklady na realizaci projektu činí 900 000, -Kč , zbylých 600 000, -Kč bude

                       hrazeno z dotace z rozpočtu města Brna a z vlastních zdrojů.

     V diskusi vystoupil : Mgr. Petr Kopřiva za Salesiánské středisko mládeže. Zdůvodnil, proč žádají o dotaci.



     Usnesení : ZMČ souhlasí s poskytnutím finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve výši 300 000,- Kč

                        žadateli Salesiánské středisko mládeže – domu dětí a mládeže Brno -Líšeň, IČ : 65348699, se sídlem 

                        Kotlanova 2660/13, 628 00 Brno z účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu Oprava 

                       mantinelů 

                        ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 

                       Pověřuje p. starostu podpisem smlouvy 

                       Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření 

    Přítomno : 24             pro : 24 



10. VII.37/10/2500 Věc : Žádost Tenisového klubu Líšeň z.s. o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu 

                                            MČ Brno – Líšeň 

       Vyjádření : Tenisový klub Líšeň z.s. žádá o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 

                           ve výši 28 000,- Kč za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu Silvestrovský pochod

                           Jedná se o dotaci na materiál pro zajištění (drobné ceny, vybavení, diplomy, start.karty) a 

                           cateringové služby 

                            

       K tomuto materiálu nebyla diskuse.

       Usnesení . ZMČ souhlasí s poskytnutím finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve výši 28 000,- Kč

                          žadateli Tenisový klub Líšeň z.s., IČ : 26624575, se sídlem Elplova 2070/12, 628 00 Brno za účelem

                          krytí nákladů spojených s realizací projektu Silvestrovský pochod 2018 

                          ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno -Líšeň 

                          Pověřuje p.starostu podpisem smlouvy

                          Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření 

       Přítomno : 24            pro : 24 



11. VII.37/11/2500 Věc : Žádost TC – MJ Tenis z.s. o poskytnutí investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 

        Vyjádření : TC – MJ Tenis z.s. žádá o poskytnutí investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve 

                             výši  150 000,- Kč za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu Příspěvek na rekonstrukci

                           2018 . Jedná se o náklady na elektrorozvody, částečné zateplení, obložení , vybavení šaten.

                            Předpokládané celkové náklady na realizaci projektu činí 200 000,- Kč. Zbylých 50 000,- bude hrazeno

                            z vlastních zdrojů.

        K tomuto materiálu nebyla diskuse.

         Usnesení : ZMČ souhlasí s poskytnutím investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno -Líšeň ve výši 150 000,- Kč

                            žadateli TC-MJ Tenis z.s. IČ : 26611708, se sídlem Horníkova 2060/4, 628 00 Brno za účelem krytí

                           nákladů spojených s realizací projektu Příspěvek na rekonstrukci 2018 za podmínky předchozího 

                          předložení projektu rekonstrukce s rozpočtem a dokladování majetkových vztahů a vlastnických 

                         poměrů 

                          ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 

                          Pověřuje p. starostu podpisem smlouvy

                         Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření 

        Přítomno : 24              pro . 19            zdržel se : 4       nehlasoval : 1 



12. VII.37/12/2500 Věc : Rozpočtová opatření č. 09 – 10/2018 

       K tomuto materiálu nebyla diskuse

       Usnesení : ZMČ  bere na vědomí rozpočtové opatření č. 09/2018, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují

                           příjmy a výdaje o 1.342 tis.Kč dle přílohy

                           ZMČ bere na vědomí rozpočtové opatření č. 10/2018, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují 

                           Příjmy o 12.613 tis.Kč , výdaje o 17.342 tis.Kč a financování o 4.729 tis.Kč dle přílohy

      Přítomno : 24             pro : 21       zdržel se : 2         



13. VII.37/13/2500 Věc : Rozpočtové opatření č. 11/2018 

      K tomuto bodu vystoupili : 

      p. Štědronský : k položce 3613/6121 umístění bankomatu , která banka umístí bankomat ve staré Líšni?

      p.Merta : oslovili jsme 7 bank .Ozvala se pouze banka FIO. Tato částka zahrnuje částku na stavební úpravy a 

       částku  bance za to , že umístí bankomat.Chceme tuto službu pro občany proto bance musíme platit za tuto

       službu. 

      p. Štědronský : požádal o bližší vysvětlení k položce kamerový systém v Líšni částka 600 tis. Kč 

      Mgr.Stross . kamerový systém se řešil v bezpečnostní komisi – počet kamer, vymezení lokalit . Bude jednání 

[bookmark: _GoBack]                            v terénu s policií, kde se kamery umístí.. 

     PhDr. Freiberg : lokality byly vytypovány bezpečnostní komisí byla zpracována studie proveditelnosti, která

                                 má říci zde je vhodné umístění kamer na vytypované místa a za jakých podmínek je moci

                                 je napojit.

        p. Štědronský : dále uvedl, že nedostal odpověď na částku 600 tis.Kč  co všechno je v ní obsaženo.

                                    Už nám nestačí naše pomocná stráž, kterou máme. Mají telefony, foťáky a potřebují ještě

                                    kamery. 

         PhDr. Freiberg : cena 600 tis. Kč vychází ze studie od odborné firmy, která se zabývá instalací kamerového 

                                     systému 

        MUDr. Válek : částka 600 tis.Kč je na projekt . Kolik budou stát kamery ? Máte nějaký odhad ?

       PhDr. Freiberg : netuším kolik bude stát projekt. Budeme toto soutěžit . Hodnotu nevím 

       MUDr. Válek : dotaz na pana místostarostu vy nevíte kolik bude stát projekt a chcete na něj 600 tis.Kč

       PhDr. Freiberg : vycházím ze studie proveditelnosti odborné firmy . Cena bude vysoutěžena.

       MUDr.Drbal : Kolik stála studie ?

        PhDr. Freiberg : studie stála 30 000,- Kč

        Hlasování o usnesení : ZMČ Brno – Líšeň schvaluje rozpočtové opatření č. 11/2018 ,kterým se v upraveném

                                             Rozpočtu zvyšují příjmy o 2.382 tis.Kč, výdaje o 12.345 tis.Kč  financování o 9.963 tis.Kč

                                       dle přílohy 

      přítomno . 24         pro : 13       proti : 7         zdržel se : 4 

      Toto usnesení nebylo přijato.

      Pan starosta nahlásil, že zmatečně hlasoval .

       Znovu proběhlo hlasování o usnesení : ZMČ schvaluje rozpočtové opatření č. 11/2018, kterým se v upraveném

                                                                         Rozpočtu zvyšují příjmy o 2 382 tis: Kč, výdaje o 12.345 tis. Kč, financování

                              o 9 963 tis.Kč 

     přítomno . 24          pro : 13            proti : 3         zdržel se : 3      nehlasoval : 5 

      Pan starosta vyhlásil přestávku.

      Poté navrhl pan Merta  znovu zařadit bod Rozpočtové opatření č. 11/2018 do programu.

      Hlasování : pro : 15         proti : 2     zdržel se: 2 



      p. Skotal navrhl hlasovat samostatně položku 5311/6122 – kamerový systém.

      JUDr. Příborský navrhl hlasovat rozpočtové opatření bez položky 5311/6122 kamerový systém 

       Pan starosta nechal hlasovat o rozpočtovém opatření bez položky kamerový systém 

       Hlasování : přítomno : 24         pro : 13        proti : 3  zdržel se : 3     nehlasoval : 5 

       Toto usnesení nebylo přijato.

       Pan starosta vyhlásil přestávku  - porada klubů 

        Po přestávce  požádal RNDr. Borecký o nové hlasování  hlasoval zmatečně

        Pan Merta navrhl stažení položky 3613/6121 – umístění bankomatu na nám.Karla IV. 

        Pan starosta nechal hlasovat o rozpočtovém opatření bez položky 5311/6122 kamerový systém  a položky

        3613/6121 umístění bankomatu 

        Usnesení : ZMČ schvaluje rozpočtové opatření č. 11/2018, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy

                          o 2 382 tis.Kč, výdaje o 11 395 tis.Kč  a financování o 9.013 tis.Kč dle přílohy

         přítomno : 23         pro : 15       zdržel se : 1       proti : 1       nehlasoval : 6 

        Toto usnesení bylo přijato. 

                                                 

14. VII.37/14/2500 Věc : Harmonogram přípravy návrhu rozpočtu MČ Brno -Líšeň na rok 2019 



     Vyjádření : Předkládaný harmonogram přípravy návrhu rozpočtu MČ Brno -Líšeň stanoví závazné termíny

                          a rozsah prací pro vypracování návrhu rozpočtu na rok 2019. Navržené termíny zabezpečí dodržení

                          povinností vyplývajících ze Statutu města Brna a zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech

                          územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, a zajistí rovněž soulad a návaznost přípravy návrhu

                          rozpočtu městské části a přípravu návrhu rozpočtu statutárního města Brna .

    K tomuto bodu nebyla diskuse. 

   Usnesení : ZMČ schvaluje harmonogram přípravy návrhu rozpočtu MČ Brno – Líšeň na rok 2019 dle přílohy 

                       Ukládá Radě MČ Brno -Líšeň zajistit provádění prací na přípravě návrhu rozpočtu MČ Brno – Líšeň 

                       na rok 2019 v souladu se schváleným harmonogramem

      přítomno : 23        pro: 23



15. VII.37/15/2600 Věc : Žádost o schválení splátkového kalendáře

    Vyjádření : Paní Kateřina Ryšavá  nájemce bytu č. 27, Houbalova 3. Nájemní smlouva je uzavřena na dobu 

                       neurčitou od 1.2.2009. Paní Ryšavá je od roku 2016 v insolvenci. Naše pohledávka ve výši 34 171,- Kč

                       byla řádně přihlášena. U paní Ryšavé však evidujeme další dluh na nájemném za 02-05/2018 ve 

                       výši 27 864,- Kč. Paní Ryšavá požádala o splátkový kalendář s tím, že není schopna vzhledem k 

                       insolvenci tuto částku uhradit jednorázově. Část dluhu bude uhrazeno z přeplatku z vyúčtování 

                       služeb za rok 2017, který činí 2 953,- Kč. Měsíčně je schopna splácet 1 000,- Kč , to je celkem 28 

                       splátek. V bytě bydlí se dvěma syny, manžel se z bytu odstěhoval. 



      K tomuto bodu nebyla diskuse. 



      Usnesení . ZMČ schvaluje uzavření splátkového kalendáře s paní Kateřinou Ryšavou, Houbalova 3, byt č. 27

                        na úhradu dlužného nájemného za únor až květen 2018 v celkové výši 27 864,- Kč, a to se splátkami

                        1 000,- měsíčně . To je celkem 28 splátek. Podmínkou je uzavření splátkového kalendáře do jednoho

                        měsíce od jeho schválení a současně řádné hrazení běžného nájemného a služeb po celou dobu

                        splácení dluhu 

       přítomno : 23         pro : 22    nehlasoval : 1 



16. VII.37/16/2600 Věc : Návrh změn a doplňků Statutu města Brna

    Vyjádření : Z organizačního odboru MMB jsme obdrželi návrh změn a doplňků Statutu města Brna se žádostí

                       o stanovisko městské části.

                       Navrhované změny byly doporučeny ke schválení Pracovní skupinou pro přípravu novelizace 

                       Statutu města Brna, ZMB projedná návrh vyhlášky na zasedání začátkem září 2018. 

                      ÚMČ nemá k navrhovaným změnám žádné připomínky.



      K tomuto bodu nebyla diskuse. 



      Usnesení : ZMČ Brno – Líšeň doporučuje ZMB schválit navrhované změny a doplnění Statutu města Brna

                          (dle přílohy )

      Přítomno : 23             pro : 23



17. VII.37/17/2000 Věc : Vybudování změny stávajícího obratiště na ulici Borkovcova na žádost manželů 

                                             Štolfových

      Vyjádření : Manželé Štolfovi, bytem Leskauerova 9, Brno -Líšeň podmínili širší směnu pozemků, které město

                           Brno nezbytně nutně potřebuje pro realizaci svých plánovaných , resp. už probíhajících strategických

                           projektů – VMO Tomkovo náměstí – Rokytova, pokračování VMO, tramvajová trať atd. realizací 

                           změny stávajícího obratiště na ulici Borkovcova v Brně – Líšni .

                           Investorem akce bude statutární město Brno zastoupené Brněnskými komunikacemi a.s. 

                         Pro sloučené územní a stavební řízení je nutný souhlas majitele pozemku, na kterém bude změna

                         obratiště umístěna  - Statutárního města Brna, zastoupeného aktuálně Městskou částí Brno -Líšeň, 

                         které je pozemek v intencích Statutu města Brna městem Brnem svěřen. 



       K tomuto bodu nebyla diskuse. 



       Usnesení : ZMČ souhlasí s umístěním stavby – změna obratiště na ulici Borkovcova v Brně – Líšni 

                           Přítomno : 23      pro : 23 

  

18. VII.37/18/2000 Věc : Stanovení počtu členů Zastupitelstva MČ Brno -Líšeň pro volební období 2018 – 2022



      Usnesení : ZMČ stanovuje počet členů budoucího Zastupitelstva městské části Brno – Líšeň pro volební 

                         období  od roku 2018 do roku 2022 na 29 

       přítomno : 22           pro : 22 



18.A VII.37/18.A/1110/1 Věc : Rezignace paní Adámkové na členství ve finančním výboru 

        

        Usnesení : ZMČ bere na vědomí rezignaci paní Gabriely Adámkové na členství ve finančním výboru 

        Přítomno : 22             pro : 21              nehlasoval : 1 



19. Interpelace 

       Nikdo z přítomných neměl interpelaci.



20. Diskuse 

      RNDr. Borecký – podal informace ohledně Líšeňského hřbitova.

      MUDr. Drbal : dotaz zda byly aktualizovány Pravidla pro vyřizování stížností. 



21. Projednání zápisů z kontrolního a finančního výboru

       ZMČ bere na vědomí zápis z finančního výboru ze dne 18.6.2018

                                             Zápis z kontrolního výboru ze dne 12.6.2018 

        Pro : 21



23. Kontrola usnesení 

       Provedl místostarosta Ing. Talpa.



24. Závěr 

      Zasedání ukončil pan starosta. 





                      Mgr.Břetislav Štefan                                                                    Petr Štědronský 

                           Starosta                                                                                       ověřovatel 







									Jan Merta

                                                                                                                                Ověřovatel 

     

                            



